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TRENČIANSKY SAMOSPRÁVNY KRAJ 

K dolnej stanici 7282/20A, 911 01 Trenčín 

Zápisnica 

zo XVII. zasadnutia Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, konaného dňa 07. septembra 2020 v priestoroch 

Trenčianskeho samosprávneho kraja, K dolnej stanici 7282/20A, Trenčín, banketová 

miestnosť č. 263 (2. poschodie)  
 

Prítomní: 

- podľa prezenčnej listiny (spolu 9)        

- ospravedlnení: Ing. Richard Takáč; Ing. Juraj Hort; Bc. Eduard Filo   

- hostia: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK; Ing. Daniela Hilčíková – vedúca 

Odboru školstva a kultúry; Mgr. Tomáš Baláž – vedúci oddelenia právneho, správy 

majetku a verejného obstarávania; Ing. Renáta Ozimová – vedúca Odboru finančného;   

Ing. Martina Lamačková – vedúca Odboru regionálneho rozvoja; Ing. Beáta Tichá – 

poverená riadením Odboru investícií, životného prostredia a vnútornej prevádzky;                

PhDr. Eva Červeňanová, PhD. – riaditeľka Strednej zdravotníckej školy Celestíny 

Šimurkovej v Trenčíne    

- tajomník: Ing. Tomáš Tadlánek  

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. Slovo pre verejnosť  

3. Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK  

4. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK  

a) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení majetku TSK v správe SOŠ,            

Lipová 8, Handlová z evidencie formou fyzickej likvidácie  

5. Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho samosprávneho kraja             

za I. polrok 2020  

6. Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 

fyzických osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej finančnej výpomoci                   

na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 

eur  

7. Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci poskytnutej Ministerstvom financií SR                

zo štátnych finančných aktív vo výške 20 000 000 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej finančnej výpomoci 

poskytnutej Ministerstvom financií SR zo štátnych finančných aktív vo výške 20 000 000 

eur 

8. Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2020-2022               

(2. zmena)  

9. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho samosprávneho 

kraja č. 33/2020, ktorým sa mení VZN TSK č. 8/2018 v znení VZN TSK č. 10/2018 

a VZN TSK č. 23/2019 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja 

a o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom uznanej cirkvi alebo náboženskej spoločnosti alebo 

inej právnickej osoby alebo fyzickej osoby 
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10. Návrh na schválenie zapojenia stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

Trenčianskeho samosprávneho kraja do národného projektu „Pomáhajúce profesie 

v edukácii detí a žiakov II“ 

11. Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK  

a)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Gymnáziu, Školská 2, 

Dubnica nad Váhom, so sídlom Školská 2, 018 41 Dubnica nad Váhom  

b)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Obchodnej akadémii Milana 

Hodžu, M. Rázusa 1, Trenčín, so sídlom M. Rázusa 1, 911 29 Trenčín 

c)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole 

technickej, Bratislavská 439/18, Dubnica nad Váhom, so sídlom Bratislavská 439/18,              

018 41 Dubnica nad Váhom 

d)    Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole Jána 

Antonína Baťu, Námestie SNP 5, Partizánske, so sídlom Námestie SNP 5, 958 01 

Partizánske             

12. Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 

Operačného programu Ľudské zdroje s názvom „Zodpovedná príprava pre prax“ 

realizovaného Strednou zdravotníckou školou v Považskej Bystrici  

13. Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho 

samosprávneho kraja za I. polrok 2020  

14. Rôzne – Diskusia  

15. Návrh na uznesenie  

16. Záver  

 

K bodu 1 

Otvorenie 
 

Zasadnutie komisie privítaním členov komisie a hostí otvoril podpredseda Komisie školstva, 

kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho samosprávneho kraja (ďalej len 

„komisia“).  Keďže nikto z prítomných členov nemal pripomienky alebo doplňujúce návrhy 

k obdržanému programu zasadnutia komisie, Bc. Tomáš Vaňo skonštatoval, že komisia je 

uznášaniaschopná a bude sa riadiť uvedeným programom.  

 

K bodu 2 

Slovo pre verejnosť  

 

Podpredseda komisie odovzdal na úvod slovo PhDr. Eve Červeňanovej, PhD., riaditeľke 

Strednej zdravotníckej školy Celestíny Šimurkovej v Trenčíne, ktorá požiadala o vystúpenie 

na dnešnom zasadnutí komisie: 

- bola som poverená členmi rady školy, aby som na dnešnom zasadnutí komisie 

oboznámila prítomných s problémami okolia a pozemkov v okolí strednej 

zdravotníckej školy (pani riaditeľka rozdala prítomným členom v písomnej podobe 

materiál k tejto problematike, v ktorom bol popísaný súčasný stav, doložený aj listom 

vlastníctva s vyznačením pozemkov vo vlastníctve TSK a pozemkov vo vlastníctve 

inej osoby); 

- je tu problém, že budova školy nie je prístupná zo všetkých strán, škola nemá vlastný 

školský areál, ktorý nie je ani oplotený;  

- vyskytol sa problém, že majiteľ susedného pozemku chce postaviť v blízkosti školy 

(na pozemku parc. č. 405/1) obytnú budovu a chce nás odhradiť, pozemok vedľa 

požiarneho schodiska by oplotil, čím by vznikol problém, nakoľko z požiarneho 
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schodiska by v prípade prípadnej evakuácie žiaci nemali kam ísť, teraz oni v podstate 

vstupujú na jeho pozemok, hrozí situácia, že hasiči môžu uzatvoriť budovu školy;  

- súčasná situácia je už taká, že buď sa TSK dohodne s dotyčným majiteľom na 

odkúpení alebo vznikne problém pre celú školu; 

- mám tu návrh od majiteľa pozemku – majiteľ nám ponúka odpredať plochu pod 

požiarnym schodiskom, kúsok cesty a priľahlú budovu, z ktorej by sa pre nás dala 

zriadiť telocvičňa – ako jediná stredná škola nemáme doposiaľ vlastnú telocvičňu (40 

rokov sme chodili do Sokolovne), hoci sme jedna z najväčších škôl v kraji (máme 600 

žiakov), sme jednou z najlepších stredných zdravotníckych škôl na Slovensku, žiaci 

majú záujem o štúdium na našej škole a potrebujeme telocvičňu každý deň na 8 

vyučovacích hodín – posledné 2 roky túto situáciu riešime tak, že chodíme po školách 

v okolí, tento rok už nie sme ani priamo v telocvični, ale v náhradných priestoroch, 

čiže to nespĺňa podmienky, ktoré máme my stanovené pre svojich žiakov; 

- po poslednom rozhovore s majiteľom pozemku posiela svoje vyjadrenie (doložené 

v predloženom materiáli) s nákresom alternatívy rozdelenia spevnených plôch 

a parkovísk, on ako predávajúci navrhuje zrealizovať úpravu priestorov šatní, spŕch 

a toaliet, kanceláriu pre vyučujúcich a vstupnú chodbu, osvetlenie haly a úpravu 

vonkajšej fasády, aby priestor bol vhodný pre potreby školy ako telocvičňa (ak sa 

s ním nedohodneme, tak si časť priestoru ohradí a vybuduje si tam parkovisko);  

- na základe vedenia našej školy a zasadnutia rady školy chcem požiadať o prejednanie 

tohto problému a pomoc pri riešení vysporiadania pozemkov v okolí školy.  

 

Ing. Richard Horváth – rokovali sme už k tejto téme viackrát, aj s kolegami z úradu. Musím 

konštatovať, že majiteľ bol korektný a slušný. Je ochotný odpredať nám akúkoľvek časť 

priestoru, ktorú budeme potrebovať. Aj v súvislosti s realizovanou výstavbou v okolí Strednej 

športovej školy v Trenčíne sa zatiaľ pán predseda vyjadril v tej rovine, že kúpime len 

pozemok pod požiarnym schodiskom.  

MUDr. Peter Daňo – pokiaľ sa majiteľ vydá tou cestou, že zbúra budovu, tak zrejme nebude 

náchylný predávať okolité pozemky, tým pádom bude škola od tých pozemkov odstavená. 

Jediná cesta, aká existuje pri zachovaní budovy a jej prestavby na športové účely (v kontexte 

jej využitia ako telocvične pre strednú zdravotnícku školu), je dohodnúť sa s ním na odkúpení 

časti pozemkov tak, aby jednak bolo funkčné požiarne schodisko školy a zároveň s ním nájsť 

istú formu spolupráce na využití budovy ako telocvične pre školu. Tým by bol vyriešený 

problém požiarneho schodiska školy a problém neustálej migrácie žiakov a vyučujúcich za 

hľadaním vhodného priestoru pre výučbu telesnej výchovy.  

Ing. Beáta Tichá – bola som za požiarnikmi aj za projektantom, oplotenie by sme mali dať 

do vzdialenosti 1,40 metra od požiarneho schodiska.   

Ing. Daniela Hilčíková – k tejto problematike už prebehlo viacero rokovaní, už od marca sa 

rieši problematika vyučovania telesnej a športovej výchovy na strednej zdravotníckej škole, 

03.03.2020 prebehlo rokovanie s účasťou aj predsedu TSK, kde bolo dohodnuté, že máme 

vytvoriť na našich stredných školách v Zámostí priestor pre vyučovanie telesnej a športovej 

výchovy pre strednú zdravotnícku školu, čo sa aj udialo, pretože máme novú telocvičňu na 

Škole umeleckého priemyslu v Trenčíne, máme telocvičňu na Strednej priemyselnej škole 

stavebnej Emila Belluša v Trenčíne, máme novú veľkú športovú halu na Strednej športovej 

škole v Trenčíne, máme k dispozícii bazén, vonkajšie športoviská a riaditeľka Strednej 

športovej školy v Trenčíne dokonca vyčlenila pre strednú zdravotnícku školu pre tento 

školský rok 2 priestory pre vyučovanie telesnej výchovy a to ako gymnastickú učebňu, 

dokonca celý týždeň v dopoludňajších hodinách, čiže na ten počet hodín telesnej a športovej 

výchovy, ktorý má pre tento školský rok stredná zdravotnícka škola, máme dostatočné 
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priestory. Je pravdou, že telocvikári musia chodiť do týchto škôl a na tieto športoviská, ale 

majú tam takisto vytvorené podmienky, aby mali určité zázemie vo forme minikabinetov, 

majú vytvorené podmienky na uskladnenie športového náčinia. Považujeme toto riešenie za 

dostačujúce, TSK investoval viac ako 2 mil. eur do novej športovej haly, investovali sa 

nemalé finančné prostriedky do rekonštrukcie strednej zdravotníckej školy, kde sa im 

zásadným spôsobom zlepšili podmienky v porovnaní s predchádzajúcim ich sídlom. Je 

potrebné riešiť prioritne pozemok pod požiarnym schodiskom a bolo by potrebné riešiť aj 

oplotenie areálu školy. Už na pracovnom rokovaní 11.06.2020 za účasti majiteľa a zástupcov 

TSK bolo deklarované, že TSK nemá záujem o odkúpenie tejto budovy, ktorá by mala byť 

zrekonštruovaná na účely telocvične, príp. iných spoločenských aktivít, ale, samozrejme, má 

záujem na doriešení vysporiadania týchto pozemkov.             

 

Ing. Miloš Mičega – na strednej zdravotníckej škole nemôžu mať žiaci z predmetu telesná 

výchova „neabsolvoval“; chcem poukázať na to, že je to škola, ktorá mimo strednej športovej 

školy, má žiakov, ktorí, ak neabsolvujú predmet telesná a športová výchova, tak nemôžu 

ukončiť štúdium.  Je to škola, ktorej zameranie má perspektívu v tom zmysle, že žiaci, ktorí ju 

vyštudujú, sa majú postarať o našu generáciu v starobe, sú to budúci zdravotnícki pracovníci. 

Práve my im dávame príklad, aké podmienky im dávame pri ich výučbe. Ak sa budova zbúra 

a postaví sa tam nová bytovka, zabudnime na to, že sa žiaci školy budú môcť adekvátne učiť, 

preto nezavrhujme myšlienku odkúpiť tú budovu.  

Ing. Richard Horváth – pani riaditeľka vie, že máme záujem túto situáciu riešiť. Podľa 

zatiaľ neoverenej stavebnej situácie je informácia, že telocvičňa vraj nespĺňa výškové 

parametre. Do uznesenia doporučujem doplniť odkúpenie čo najväčšieho počtu pozemkov, 

aby bola škola chránená, tzn. nielen odkúpiť pozemok pod požiarnym schodiskom, ale 

rozšíriť pozemok podľa požiadavky a bezpodmienečne oplotiť.  Vzhľadom na už povedané, 

koľko telocviční v okolí sa postavilo, s touto požiadavkou bude asi problém, navrhujem však, 

aby táto škola mala prioritu určovania si využívania telocvične.  

doc. PaedDr. Jozef Božik, PhD. – o tejto veci počujem prvýkrát, beriem to tak, že ide 

o teritoriálnu záležitosť okresu Trenčín, jedna vec je, že teraz na komisii schválime k tomu 

nejaké uznesenie, druhá vec je, ako to vníma vedenie úradu samosprávneho kraja. 

Odporúčam, aby sa poslanci za okres Trenčín spolu s pani riaditeľkou strednej zdravotníckej 

školy stretli s predsedom TSK a vec si spoločne odkomunikovali a dohodli sa na spoločnom 

riešení.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča:  

 

„a) vziať na vedomie vystúpenie PhDr. Evy Červeňanovej, PhD., riaditeľky Strednej 

zdravotníckej školy Celestíny Šimurkovej v Trenčíne,  

 

b) poslancom zvoleným za volebný obvod Trenčín spolu s pani riaditeľkou Strednej 

zdravotníckej školy Celestíny Šimurkovej v Trenčíne navštíviť predsedu Trenčianskeho 

samosprávneho kraja a informovať ho o zámere odkúpenia celého susedného areálu“.  
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K bodu 3  

Aktuálne informácie Odboru školstva a kultúry TSK 
 

Ing. Daniela Hilčíková - predniesla stručné informácie z Odboru školstva a kultúry:  

- školský rok 2020/2021 začal v mimoriadnej situácii v súvislosti so šíriacim sa 

ochorením COVID-19;  

- vzhľadom na uvedené MŠVVaŠ SR zverejnilo manuál pre všetky typy škôl, čiže aj 

pre stredné školy, ako má vyzerať výchovno-vzdelávací proces vo všetkých školách; 

- k tomu sme ešte aj my vydali samostatné usmernenie pre stredné školy 

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK, kde sme si individuálne upravili ešte ďalšie 

podmienky organizácie vyučovania – napr. rúška sú povinné aj v triedach v období od 

02.09.2020 do 14.09.2020, riaditeľom škôl sme odporučili, aby v triedach so 

špeciálnym vybavením (biologické, chemické alebo iné laboratóriá) používali pri práci 

okrem ochranných rúšok aj jednorazové rukavice a následne, aby tieto miestnosti 

dezinfikovali pomocou germicídnych lámp, riaditelia škôl sú usmernení, že musia 

zabezpečiť dostatok osobných ochranných pracovných prostriedkov a dezinfekčných 

prostriedkov; 

- v tomto smere musím povedať, že riaditelia škôl nemajú problém s nedostatkom 

finančných prostriedkov, vzhľadom na to, že posledné mesiace neprebiehal výchovno-

vzdelávací proces na školách, ušetrili sa bežné výdavky, neprebiehala krúžková 

činnosť (sú teda ušetrené peniaze zo vzdelávacích poukazov), MŠVVaŠ SR udelilo 

výnimku, že práve ušetrené finančné prostriedky za vzdelávacie poukazy môžu byť 

použité na nákup osobných ochranných pracovných prostriedkov, takisto niektoré 

školy mali aj vrátené finančné prostriedky z odpustených odvodov Sociálnou 

poisťovňou za zamestnávateľa za mesiac apríl 2020; 

- žiadame MŠVVaŠ SR o dohodovacie konanie na poskytnutie finančných prostriedkov 

na úhradu mimoriadnych výdavkov súvisiacich s dezinfekciou priestorov škôl, 

s nákupom osobných ochranných pracovných prostriedkov;   

- je potrebné, aby stredné školy dodržiavali všetky opatrenia, ktoré sú vydané Úradom 

verejného zdravotníctva SR, regionálnymi úradmi verejného zdravotníctva,             

MŠVVaŠ SR a zriaďovateľom; 

- taktiež bol vydaný Dodatok č. 1 k Príkazu predsedu TSK č. 10/2020 k preventívnym 

opatreniam v súvislosti so šíriacim sa koronavírusom, kde je pre stredné školy udelená 

výnimka z verejného obstarávania pri nákupe osobných ochranných pracovných 

prostriedkov a dezinfekčných prostriedkov;      

- za prvý týždeň zatiaľ nemáme avízo zo škôl, že by niekde nastal problém, že by sme 

museli poslať triedu (triedy) do karantény ako sa tomu, žiaľ, deje v niektorých iných 

krajoch; 

- v rámci odboru pracujeme v štandardnom režime, v mesiaci september nás čaká 

Eduzber, kedy budeme zisťovať počet žiakov k 15.09.2020, pripravujeme zároveň 

rozpis počtu žiakov prvých ročníkov pre všetky stredné školy v územnej pôsobnosti 

TSK pre nasledujúci školský rok 2021/2022; 

- chceme sa posunúť aj v oblasti kvality, koronakríza nás trochu zabrzdila, teraz 

dobiehame, aby si všetky stredné školy dopracovali sebahodnotiace správy, so ŠIOV-

om chceme pripraviť preškolenie kontaktných osôb (koordinátorov kvality) a taktiež 

chceme zabezpečiť školenie externých hodnotiteľov, pretože po prvej fáze (príprava 

sebahodnotiacich správ) bude nasledovať hodnotenie externými hodnotiteľmi, ktorých 

zatiaľ v rámci Slovenska nemáme dostatok vyškolených. 
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Ing. Pavol Bagin – oceňujem pripravenosť TSK aj operatívnosť nadriadených orgánov vo 

veci uvoľňovania finančných prostriedkov. Uvažuje TSK nad tým, akým spôsobom pripraviť 

aspoň vybraných učiteľov na formu dištančného vzdelávania? Obraciam sa na TSK, aby 

vytvárali nielen materiálne podmienky, ale aby pripravili učiteľov na tento typ vzdelávania.   

Ing. Daniela Hilčíková – intenzívne komunikujeme so sekciou stredných škôl, tieto otázky 

sú aktuálne a je potrebné ich riešiť, čomu je naklonená aj generálna riaditeľka tejto sekcie, 

ako aj samotný minister školstva. Myslím si, že bude podpora aj zo strany MŠVVaŠ SR 

(v oblasti materiálno-technickej), aj zo strany metodicko-pedagogigkých centier (v oblasti 

vzdelávania pedagógov pre dištančnú formu vzdelávania).   

  

K bodu 4 

Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK 

 

a) Návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení majetku TSK v správe SOŠ,     

Lipová 8, Handlová z evidencie formou fyzickej likvidácie  

 

Mgr. Tomáš Baláž – predniesol návrh na rozhodnutie o neupotrebiteľnosti a vyradení 

majetku TSK v správe SOŠ, Lipová 8, Handlová z evidencie formou fyzickej likvidácie:  

- jedná sa o nehnuteľnosť (budovu) so súp. č. 1952, v katastrálnom území Handlová, 

ktorej správcom je Stredná odborná škola Handlová; 

- škola uvedenú budovu nevyužíva už niekoľko rokov k výchovno-vzdelávaciemu 

procesu, ani v rámci podnikateľskej činnosti, je značne poškodená, v dezolátnom 

stave; 

- naposledy budova slúžila ako stavebná kancelária pri výstavbe hlavnej budovy školy 

a budovy dielní v rokoch 1988-1991; 

- vzhľadom na technický stav budovy sa navrhuje jej vyradenie z evidencie formou 

fyzickej likvidácie. 

 

Ing. Juraj Maláň – tú likvidáciu bude hradiť škola?  

Ing. Renáta Ozimová – škole poskytneme finančné prostriedky na likvidáciu budovy, 

finančné prostriedky budú zapracované do návrhu rozpočtu TSK na roky 2021-2023.    

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

rozhodnúť:  

 

„1. o neupotrebiteľnosti majetku vo vlastníctve Trenčianskeho samosprávneho kraja, v správe 

správcu Stredná odborná škola, Lipová 8, 972 51 Handlová, IČO: 42024471, 

evidovaného v účtovnej evidencii správcu ako  

 Budova súp.č. 1952, inventárne číslo 48018718, dátum zaradenia: 01.06.1995, 

nadobúdacia hodnota: 14 254,77 EUR, zostatková hodnota: 0,00 EUR; súpisné                     

č. 1952, postavená na pozemku – parcela registra „C“ KN, parc. č. 1854/8 – 

zastavaná plocha a nádvorie o výmere 117 m2, zapísaná na liste vlastníctva č. 2708, 

okres Prievidza, obec Handlová, katastrálne územie Handlová.    

 

 2. o vyradení majetku špecifikovaného v bode 1. tohto uznesenia z evidencie dňom jeho 

likvidácie“.  
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K bodu 5  

Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho samosprávneho kraja za  

I. polrok 2020 

 

Ing. Renáta Ozimová – predniesla Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov 

Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2020:  

- v rámci hodnotenia I. polroka 2020 je nevyhnutné konštatovať, že plnenie príjmov 

a čerpanie výdavkov bolo ovplyvnené mimoriadnymi skutočnosťami, ku ktorým došlo 

v súvislosti so šírením ochorenia COVID-19; 

- daňové príjmy sme k 30.06.2020 plnili v percentuálnom vyjadrení na 48,35%, 

nedaňové príjmy boli k 30.06.2020 plnené na 42,76%; v oblasti grantov a transferov 

nám zatiaľ MŠVVaŠ SR nekrátilo normatív, takže plnenie je zatiaľ na 50,05%; 

- kapitálové príjmy sme k 30.06.2020 naplnili len na 13,20%; príjmy z predaja 

kapitálových aktív a príjem z predaja pozemkov dosiahol úroveň plnenia 28,55%; 

- bežné výdavky boli k 30.06.2020 čerpané vo výške 71 657 209,16 eur, čo predstavuje 

v percentuálnom vyjadrení 47,11%; aj v rámci úradu sme museli pristúpiť k viacerým 

úsporným opatreniam – zamestnancom bola vyplácaná len tarifná mzda na základe 

funkčného zaradenia, neboli vyplácané žiadne odmeny (rovnako tak v organizáciách 

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK), boli obmedzené školenia, služobné cesty;  

- kapitálové výdavky boli k 30.06.2020 čerpané vo výške 8 719 890,01 eur, čo 

predstavuje v percentuálnom vyjadrení 9,27%, z toho čerpanie výdavkov na realizáciu 

investičných projektov v rámci európskych štrukturálnych fondov dosiahlo výšku 

4 720 793,58 eur a čerpanie výdavkov na realizáciu investičných akcií z vlastných 

zdrojov (Úrad TSK) a jednotlivými organizáciami dosiahlo výšku 3 999 096,43 eur;  

- kým niektoré investičné akcie boli pozastavené z dôvodu pandémie, v sociálnych 

zariadeniach sa nemohlo pracovať, nakoľko mali prísne opatrenia nariadené hygienou, 

takisto sme pozastavili investičné akcie z titulu vývoja daňových príjmov;  

- v rámci čerpania boli ešte v súlade so splátkovým kalendárnom zaplatené 2 splátky 

úveru.       

 

Ing. Pavol Bagin – dovolím si zareagovať na poznámku, že neboli vyplácané odmeny 

v organizáciách v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. Ja mám informáciu, že niektorí riaditelia 

dali požiadavku a aj vyplatili.  

Ing. Daniela Hilčíková – odmeny sa vyplácali len v prípadoch, ak išlo o jubilejné odmeny 

(zo zákona), alebo ak končil zamestnanec pracovný pomer a na základe rozhodnutia riaditeľa 

školy si tú odmenu zaslúžil, ostatní zamestnanci budú odmeňovaní na konci kalendárneho 

roka za celý kalendárny rok.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

vziať na vedomie:  

 

„Vyhodnotenie plnenia príjmov a čerpania výdavkov Trenčianskeho samosprávneho kraja za 

I. polrok 2020“.  
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K bodu 6 

Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku dane z príjmov 

fyzických osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej finančnej výpomoci na 

kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur  

 

Ing. Renáta Ozimová – predniesla návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci na 

kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur:  

- aj vláda SR si uvedomuje vážnosť situácie v súvislosti s financovaním obcí a vyšších 

územných celkov a má záujem kompenzovať výpadok príjmov subjektom územnej 

samosprávy; 

- reagujúc na výrazný pokles výberu dane z príjmov fyzických osôb na svojom rokovaní 

dňa 12.08.2020 schválila uznesením č. 494/2020 poskytnutie bezúročnej návratnej 

finančnej výpomoci subjektom územnej samosprávy na výkon ich samosprávnych 

pôsobností; 

- pre TSK je suma návratnej finančnej výpomoci určená maximálne do výšky 5 522 741 

eur; finančné prostriedky sa začnú splácať v rovnomerných ročných splátkach až 

v roku 2024, posledná splátka bude v roku 2027;   

- subjekt územnej samosprávy je oprávnený požiadať o poskytnutie návratnej finančnej 

výpomoci do 31.10.2020, pričom podanie žiadosti o návratnú finančnú výpomoc je 

podmienené schválením v zastupiteľstve;  

- prijatá návratná finančná výpomoc bude použitá na vykrytie bežných aj kapitálových 

výdavkov.  

 

Ing. Richard Horváth – predniesol stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie 

návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb 

v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur:     

- je to výhodné, podmienky stanovené zákonom sú dodržané.   

 

Ing. Juraj Maláň – hovorilo sa dávnejšie, že tento rok bude výrazný výpadok dane 

z príjmov, vieme, aká je súčasná predikcia výpadku dane z príjmov?  

Ing. Renáta Ozimová – podľa poslednej prognózy MF SR je to na úrovni 6 219 000 eur.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja:  

 

A. vziať na vedomie 

„stanovisko hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja k „Návrhu na prijatie 

návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických osôb 

v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur“ 

 

B. schváliť 

„prijatie návratnej finančnej výpomoci na kompenzáciu výpadku dane z príjmov fyzických 

osôb v roku 2020 vo výške 5 522 741 eur“ 

 

C. splnomocniť 

„predsedu Trenčianskeho samosprávneho kraja na podpis zmluvy o návratnej finančnej 

výpomoci a dokumentov potrebných k čerpaniu návratnej finančnej výpomoci“.  
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K bodu 7 

Návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci poskytnutej Ministerstvom financií SR zo 

štátnych finančných aktív vo výške 20 000 000 eur.  

Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie návratnej finančnej výpomoci 

poskytnutej Ministerstvom financií SR zo štátnych finančných aktív vo výške 20 000 000 eur  

 

Ing. Renáta Ozimová – predniesla návrh na prijatie návratnej finančnej výpomoci 

poskytnutej Ministerstvom financií SR zo štátnych finančných aktív vo výške 20 000 000 eur:  

- i napriek snahe TSK financovať investičné akcie najmä z vlastných zdrojov, tieto nie 

sú postačujúce, preto sme sa rozhodli, tak ako aj ostatné samosprávne kraje, požiadať 

MF SR o návratnú finančnú výpomoc na investičné akcie;    

- vláda SR uznesením č. 474/2020 zo dňa 15.07.2020 schválila poskytnutie návratnej 

finančnej výpomoci zo štátnych finančných aktív v sume 20 000 000 eur pre TSK; 

- návratnú finančnú výpomoc môže TSK čerpať v období rokov 2020-2022; žiadali sme 

finančné prostriedky za účelom rekonštrukcie ciest II. a III. triedy, mostných objektov, 

na rozvoj cyklistickej infraštruktúry, na investície do zdravotníctva, vzdelávania 

či v rámci sociálnej oblasti;  

- návratná finančná výpomoc bude poskytnutá bezúročne, splácanie bude 

v rovnomerných ročných splátkach vo výške 2 000 000 eur po dobu 10 rokov; 

- poskytnutie návratnej finančnej výpomoci je podmienené schválením v Zastupiteľstve 

TSK;  

- ukazovateľ celkovej sumy dlhu, ktorý je podľa zákona stanovený vo výške 50% zo 

skutočných bežných príjmov predchádzajúceho rozpočtového roka, by prijatím tejto 

návratnej finančnej výpomoci nebol prekročený.  

 

Ing. Richard Horváth – predniesol stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu na prijatie 

návratnej finančnej výpomoci poskytnutej Ministerstvom financií SR zo štátnych finančných 

aktív vo výške 20 000 000 eur: 

- podmienky stanovené zákonom, vrátane výšky dlhovej zaťaženosti samosprávneho 

kraja, sú dodržané.  

 

Ing. Juraj Maláň – keď sa budú z týchto finančných prostriedkov rekonštruovať napr. 

spomínané cesty, je potrebné, aby sa to robilo komplexne.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja:  

 

A. vziať na vedomie 

„stanovisko hlavného kontrolóra Trenčianskeho samosprávneho kraja k „Návrhu na prijatie 

návratnej finančnej výpomoci poskytnutej Ministerstvom financií SR zo štátnych finančných 

aktív vo výške 20 000 000 eur“ 

 

B. schváliť 

„prijatie návratnej finančnej výpomoci poskytnutej Ministerstvo financií SR zo štátnych 

finančných aktív vo výške 20 000 000 eur“ 

 

C. splnomocniť 

„predsedu Trenčianskeho samosprávneho kraja na podpis zmluvy o návratnej finančnej 

výpomoci a dokumentov potrebných k čerpaniu návratnej finančnej výpomoci“.  
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K bodu 8 

Návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2020-2022                   

(2. zmena)  

 

Ing. Renáta Ozimová – predniesla návrh na Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho 

kraja na roky 2020-2022 (2. zmena): 

- dôvodmi na spracovanie predkladaného materiálu je jednak očakávaný výpadok 

v plnení daňových príjmov, ako aj už spomínané prijatie bezúročnej návratnej 

finančnej výpomoci z rozpočtovej kapitoly MF SR na výkon samosprávnych 

pôsobností, a to práve z dôvodu kompenzácie výpadku dane z príjmov fyzických osôb 

v roku 2020;  

- v rámci tejto zmeny znižujeme daňové príjmy o 5 522 741 eur a zapájame finančné 

prostriedky z návratnej finančnej výpomoci do príjmových finančných operácií;  

- ďalšou zmenou v oblasti bežných výdavkov je, že zrefundované finančné prostriedky 

z Informačno-poradenského centra, ktoré mali prísť ešte koncom roka, z dôvodu 

kontroly na riadiacom orgáne prišli až tento rok, nemali sme ich zapracované 

v rozpočte na tento rok, zapracovávame ich do príjmovej časti a v rámci výdavkovej 

časti ich dávame na predfinancovanie a spolufinancovanie projektov v rámci 

Operačného programu Interreg V-A SR-ČR 2014-2020.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„Zmenu Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2020-2022 (2. zmena)“.  

K bodu 9 

Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčianskeho samosprávneho kraja    

č. 33/2020, ktorým sa mení VZN TSK č. 8/2018 v znení VZN TSK č. 10/2018 a VZN TSK    

č. 23/2019 o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja a o financovaní základných 

umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom 

uznanej cirkvi alebo náboženskej spoločnosti alebo inej právnickej osoby alebo fyzickej 

osoby 

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia 

Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 33/2020, ktorým sa mení VZN TSK č. 8/2018 v znení 

VZN TSK č. 10/2018 a VZN TSK č. 23/2019 o financovaní základných umeleckých škôl, 

jazykových škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho 

samosprávneho kraja a o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl 

a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom uznanej cirkvi alebo náboženskej 

spoločnosti alebo inej právnickej osoby alebo fyzickej osoby:  

- v predloženom návrhu všeobecne záväzného nariadenia sa dopĺňa možnosť poskytnúť 

jazykovej škole alebo školským zariadeniam v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK či 

cirkevným alebo súkromným zriaďovateľom základnej umeleckej školy, jazykovej 

školy alebo školského zariadenia na základe rozhodnutia predsedu TSK mimoriadnu 

dotáciu na pokrytie nevyhnutných výdavkov v prípade vyhlásenia vojny, vojnového 

stavu, výnimočného stavu, núdzového stavu podľa osobitného zákona a v prípade 

vyhlásenia mimoriadnej situácie; 
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- týmto sa pripravujeme na ďalšie obdobie, kedy by sa opäť situácia mohla zhoršiť, 

dotýka sa to konkrétne školských jedální, ktorým sa poskytujú finančné prostriedky 

podľa počtu skutočne vydaných jedál.  

 

Ing. Juraj Maláň – ďakujem za zmenu tohto všeobecne záväzného nariadenia a jeho 

zaradenie do programu, odkedy bude platné?  

Ing. Daniela Hilčíková – všeobecne záväzné nariadenie bude platné 15. dňom od jeho 

vyvesenia na úradnej tabuli TSK.  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 33/2020, ktorým sa 

mení VZN TSK č. 8/2018 v znení VZN TSK č. 10/2018 a VZN TSK č. 23/2019 

o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja a o financovaní základných 

umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti štátom 

uznanej cirkvi alebo náboženskej spoločnosti alebo inej právnickej osoby alebo fyzickej 

osoby“.  

 

K bodu 10 

Návrh na schválenie zapojenia stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho 

samosprávneho kraja do národného projektu „Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov 

II“ 

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrh na schválenie zapojenia stredných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja do národného projektu 

„Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov II“:   

- do druhého kola uvedeného projektu sa zapojilo 5 stredných škôl v zriaďovateľskej 

pôsobnosti TSK, v prvom kole sa zapojilo 9 stredných škôl, čo už bolo schválené na 

minulom zasadnutí Zastupiteľstva TSK; 

- v rámci tohto projektu si stredné školy môžu prijať školských špeciálnych pedagógov, 

školských psychológov, sociálnych pedagógov či pedagogických asistentov; 

- všetkým zapojeným stredným školám bude po dobu trvania projektu Metodicko-

pedagogické centrum Bratislava v plnom rozsahu refundovať cenu práce (mzdy 

a odvody) týchto zamestnancov; 

- zo strany zriaďovateľa v súlade so zmluvou je potrebné vytvorenie finančnej rezervy 

určenej k úhrade mzdových nákladov v prvom mesiaci začiatku realizácie 

projektových aktivít alebo v prípade potreby preklenutia časového nesúladu medzi 

výplatou mzdy a refundáciou oprávnenej ceny práce; 

- vytvorenie potrebnej finančnej rezervy je zabezpečené v rámci rozpočtu TSK 

a prípadné neoprávnené výdavky bude znášať Metodicko-pedagogické centrum 

Bratislava.   
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Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„a) zapojenie stredných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho 

kraja do národného projektu „Pomáhajúce profesie v edukácii detí a žiakov II“, ktorého 

prijímateľom je Metodicko-pedagogické centrum Bratislava; 

 

b) poskytnutie finančných prostriedkov z rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

určených k úhrade mzdových nákladov v prvom mesiaci začiatku realizácie projektových 

aktivít alebo pre potrebu preklenutia časového nesúladu medzi výplatou mzdy zo strany 

strednej školy a refundáciou oprávnenej ceny práce zo strany Metodicko-pedagogického 

centra Bratislava, a to výlučne len v prípade, ak zapojenej strednej škole v danom mesiaci 

nebudú postačovať jej vlastné zdroje“.  

 

K bodu 11  

Návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK  

 

Ing. Daniela Hilčíková – predniesla návrhy na delegovanie zástupcov TSK do rád škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK:     

- vo všetkých 4 prípadoch týchto stredných škôl ide o skončenie funkčného obdobia rád 

škôl, kedy je potrebné znova delegovať zástupcov TSK do rád škôl; 

- jedná sa o nominácie bez zmeny, tzn. tí istí poslanci TSK, ktorí boli doteraz, budú 

nominovaní do rád škôl aj na ďalšie funkčné obdobie.    

 

a)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Gymnáziu, Školská 2, 

Dubnica nad Váhom, so sídlom Školská 2, 018 41 Dubnica nad Váhom  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„Ing. Pavla Bagina, Mgr. Evu Bočincovú, MUDr. Viliama Cíbika, PhD., Ing. Petra 

Marušinca do Rady školy pri Gymnáziu, Školská 2, Dubnica nad Váhom, so sídlom              

Školská 2, 018 41 Dubnica nad Váhom, na ďalšie funkčné obdobie“.  

 

b)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Obchodnej akadémii Milana 

Hodžu, M. Rázusa 1, Trenčín, so sídlom M. Rázusa 1, 911 29 Trenčín  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  

 

„Bc. Eduarda Fila, Ing. Ladislava Matejku, PhDr. Štefana Škultétyho, Bc. Tomáša Vaňa 

do Rady školy pri Obchodnej akadémii Milana Hodžu, M. Rázusa 1, Trenčín, so sídlom               

M. Rázusa , 911 29 Trenčín, na ďalšie funkčné obdobie“.  
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c)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole 

technickej, Bratislavská 439/18, Dubnica nad Váhom, so sídlom Bratislavská 439/18, 

018 41 Dubnica nad Váhom  

 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  
 

„Mgr. Evu Bočincovú, Ing. Juraja Horta, Ing. Pavla Bagina, Ing. Mária Zajaca do Rady 

školy pri Strednej odbornej škole technickej, Bratislavská 439/18, Dubnica nad Váhom,                   

so sídlom Bratislavská 439/18, 018 41 Dubnica nad Váhom, na ďalšie funkčné obdobie“.  
 

d)   Návrh na delegovanie zástupcov TSK do Rady školy pri Strednej odbornej škole Jána 

Antonína Baťu, Námestie SNP 5, Partizánske, so sídlom Námestie SNP 5, 958 01 

Partizánske  
 

Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

delegovať:  
 

„doc. PaedDr. Jozefa Božika, PhD., Ericha Dvonča, Ing. Ivetu Randziakovú, Tomáša 

Merašického do Rady školy pri Strednej odbornej škole Jána Antonína Baťu, Námestie            

SNP 5, Partizánske, so sídlom Námestie SNP 5, 958 01 Partizánske, na ďalšie funkčné 

obdobie“.  

 

K bodu 12 

Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný finančný príspevok v rámci 

Operačného programu Ľudské zdroje s názvom „Zodpovedná príprava pre prax“ 

realizovaného Strednou zdravotníckou školou v Považskej Bystrici  

 

Ing. Martina Lamačková – predniesla návrh projektu na schválenie podania žiadosti 

o nenávratný finančný príspevok v rámci Operačného programu Ľudské zdroje s názvom 

„Zodpovedná príprava pre prax“ realizovaného Strednou zdravotníckou školou v Považskej 

Bystrici:  

- v rámci projektu budú podporené mimoškolské činnosti: tri krúžky zamerané na prácu 

s nemocničným informačným systémom, krúžok zameraný na rozvoj finančnej 

gramotnosti v prepojení s rozvojom tvorivej činnosti žiakov a krúžok zameraný na 

rozvoj prírodovednej gramotnosti; 

- celkové oprávnené výdavky projektu sú vo výške 121 721,26 eur; spolufinancovanie 

vo výške 5% predstavuje 6 086,06 eur;  

- spolufinancovanie sa rozpočtuje v rozpočte TSK, projekt bude financovaný systém 

zálohových platieb, čiže prednostne sa budú využívať nenávratné finančné zdroje.  

 

Ing. Pavol Bagin – využijem príležitosť a spýtam sa na projekt v rámci Strednej priemyselnej 

školy v Dubnici nad Váhom – technologické vybavenie?  

Ing. Martina Lamačková – mali sme vyhlásené verejné obstarávanie na kompletné 

vybavenie, bolo rozdelené na tri časti, boli predložené ponuky len v jednej časti, čiže zvyšné 

dve musíme opakovať. Máme vysúťažené CNC stroje, je to na kontrole na ministerstve, 

ostatné dve časti sa pripravujú na opätovné vyhlásenie; je ťažké donútiť firmy, aby nám dali 

ponuky.  
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Komisia školstva, kultúry, mládeže a športu pri Zastupiteľstve Trenčianskeho 

samosprávneho kraja odporúča Zastupiteľstvu Trenčianskeho samosprávneho kraja 

schváliť:  

 

„a) predloženie žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku  

za účelom realizácie projektu „Zodpovedná príprava pre prax“, ktorého predkladateľom je 

Stredná zdravotnícka škola, Školská 230, Považská Bystrica, sídlo: Školská 230, 017 01 Považská 

Bystrica. Ciele projektu sú v súlade s platným Územným plánom Veľkého územného celku 

Trenčianskeho kraja a platným Programom hospodárskeho a sociálneho rozvoja Trenčianskeho 

samosprávneho kraja na roky 2013 – 2023; 

 b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

 c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného malého projektu vo 

výške rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami 

poskytnutia pomoci, t.j. maximálne do výšky 6 086,06 EUR;  

 d) financovanie prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu TSK; 

 e) financovanie projektu v celkovej výške 121 721,26 EUR z prostriedkov TSK do úhrady 

finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov (EFRR) a štátneho rozpočtu“.  

K bodu 13 

Správa o kontrole vybavovania sťažností a petícií na Úrade Trenčianskeho samosprávneho 

kraja za I. polrok 2020  

 

Ing. Richard Horváth – predniesol Správu o kontrole vybavovania sťažností a petícií na 

Úrade Trenčianskeho samosprávneho kraja za I. polrok 2020:  

- povinnosťou hlavného kontrolóra je predložiť zastupiteľstvu polročne správu 

o kontrole vybavovania sťažností a petícií; 

- v sledovanom období bolo na Úrad TSK prijatých 13 sťažností, z toho 3 sťažnosti 

neboli vyhodnotené ako sťažnosti podľa § 4 ods. 1 písm. c) zákona o sťažnostiach,            

1 sťažnosť nebola vyhodnotená ako sťažnosť podľa § 4 ods. 1 písm. a) zákona 

o sťažnostiach, 3 sťažnosti boli odložené a riešené ako podnety Oddelením vnútornej 

kontroly, petícií  sťažností a 6 sťažností bolo postúpených príslušným orgánom  na 

vybavenie; 

- oproti prvému polroku 2019 bolo na Úrad TSK prijatých o 3 sťažnosti menej; 

- v sledovanom období bola na Úrad TSK prijatá 1 petícia, ktorá bola prešetrená 

a postúpená kompetentnému orgánu na vybavenie.  

 

K bodu 14 

Rôzne – Diskusia  

 

Tento bod programu otvoril Bc. Tomáš Vaňo, ktorý si hneď ako prvý zobral slovo:   

 

Bc. Tomáš Vaňo – v súvislosti s uznesením, ktoré sme prijali v rámci bodu 2., by som si 

zobral uvedenú úlohu na vybavenie a skúsil by som dohodnúť termín stretnutia s predsedom 

TSK.  
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Ing. Pavol Bagin – chcem poďakovať Ing. Richardovi Horváthovi za jeho prácu a ochotu 

vždy nájsť riešenia, prípravu školení a metodických dní, želám mu pevné zdravie a ešte veľa 

spokojných rokov.  

 

Ing. Martina Lamačková – predseda TSK požiadal podať informáciu, ktorá dnes prišla             

e-mailom. Po vzájomnej dohode medzi Mestom Trenčín, TSK a Mestom Trenčianske Teplice 

pristupujeme k „Deklarácii vzájomnej podpory vlajkovej kultúrnej iniciatívy Európskej únie – 

Európske hlavné mesto kultúry“ a kraj sa rozhodol podporiť Trenčín v kandidatúre o titul 

„Európske hlavné mesto kultúry Trenčín 2026“ s tým, že do tejto iniciatívy je zapojené aj 

Mesto Trenčianske Teplice. Finančne ani inak nám z toho nevyplýva nič, pracovne je to 

príležitosť pre naše kultúrne zariadenia či umeleckú školu viac zviditeľniť svoje aktivity, 

viacej ich podporiť s ostatnou umeleckou a kultúrnou komunitou, ktorá funguje v Trenčíne 

a v Trenčianskych Tepliciach. Preto, aby sa Trenčín ako mesto mohol uchádzať o tento titul, 

je potrebné podpísať túto deklaráciu, v ktorej vyhlasujeme spoločný záujem a spoločné 

rozhodnutie vyvinúť maximálne úsilie pre získanie tohto titulu.          

 

Ing. Juraj Maláň – v akom stave je projekt Hokejovej akadémie?  

Ing. Martina Lamačková – telocvičňa je sprevádzkovaná, ostatné súvisiace stavby sú 

hotové, plyn je zapojený, prišla už opravená zmluva na búracie práce, čiže ideme vyčistiť 

pozemok, čo by malo byť hotové do konca septembra. Následne sa bude pokračovať na 

parkovisku, problémom je obstarávanie novej haly, bola podaná žiadosť o nápravu zo strany 

jedného uchádzača, tým pádom to začal riešiť ÚVO, súťaž máme pozastavenú už nejaké dva 

mesiace, ÚVO sa rozhodlo, že pre rozhodnutie potrebuje vlastný znalecký posudok, takže si 

dávali vyhotoviť znalecký posudok, rozhodnutie zatiaľ nemáme.    

 

K bodu 15 

Návrh na uznesenie  

 

Členovia komisie prijali k predloženým materiálom uznesenie, ktoré tvorí prílohu tejto 

zápisnice.  

 

K bodu 16  

Záver  

 

Bc. Tomáš Vaňo ukončil program XVII. zasadnutia komisie poďakovaním prítomným za 

účasť.  

 

V Trenčíne, 07.09.2020 

Zapísal: Ing. Tomáš Tadlánek 

 

 

 

 

 

                                  Bc. Tomáš Vaňo, v. r.   

        podpredseda  

                  Komisie školstva, kultúry, mládeže a športu pri Z TSK 

 

Príloha: Uznesenie 
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